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Κύριε Υπουργέ,

Σύμφωνα με ενημέρωση από κατοίκους των Αθηνών, προβληματισμό και περίσκεψη
προκαλεί η εικόνα που θα συναντήσει ο επισκέπτης στο Νοσοκομείο ΚΑΤ της Αθήνας.
Οι εικόνες αυτές,  που μόνο ντροπή και θλίψη προκαλούν,  μάς παραπέμπουν όχι σε
σύγχρονο νοσοκομείο ευρωπαϊκής πρωτεύουσας αλλά σε αντίστοιχο τριτοκοσμικής
χώρας. Όπως αναφέρουν οι καταγγέλλοντες, το κτήριο είναι ασυντήρητο κι
εγκαταλελειμμένο. Η ύπαρξη μούχλας στους τοίχους, σημάδι υγρασίας ή διαρροής,
τοίχοι με ελλιπή επιχρίσματα, σοβάδες πεσμένοι και κουφώματα διαλυμένα αποτελούν
πλέον εικόνες καθημερινές για το νοσοκομείο. Η καθαριότητα και η υγιεινή των χώρων
είναι πλημμελής, προφανώς δείγμα έλλειψης προσωπικού καθαριότητας. Οι
καταγγέλλοντες κάνουν ακόμη λόγω μέχρι και για ψόφια ποντίκια σε χώρους του
νοσοκομείου αλλά και για αίματα σε διαδρόμους, γεγονός που φυσικά εγκυμονεί
κινδύνους μολυσματικών ασθενειών. Οι συνθήκες για τους νοσηλευόμενους είναι άθλιες
και ανάρμοστες για σύγχρονο ευρωπαϊκό νοσοκομείο. Σύμφωνα με τις καταγγελίες,
υπάρχει ελλιπής έως ανύπαρκτη θέρμανση και τα κλινοσκεπάσματα δίδονται με το
σταγονόμετρο, αφού υπάρχει έλλειψη, καθιστώντας έτσι ανυπόφορη την κατάσταση για
τους νοσηλευόμενους κατά τις ψυχρές ημέρες. Εν έτει 2022, δυστυχώς, τέτοιες
περιγραφές δεν είναι καθόλου τιμητικές για την εικόνα της Δημόσιας Υγείας της πατρίδας
μας. Μια Δημόσια Υγεία που καθημερινά απαξιώνεται ολοένα και περισσότερο, που εκ
του αποτελέσματος δείχνει να μην αποτελεί κυβερνητική προτεραιότητα και που τα
χρήματα των φόρων των Ελλήνων πολιτών δείχνουν να μην πιάνουν τόπο, αφού δεν
τους επιστρέφονται ανταποδοτικά σε άρτιες υπηρεσίες υγείας.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

1. Σε ποιες ενέργειες προτίθεστε να προβείτε,  προκειμένου να φροντίσετε και να
βελτιώσετε τις ανάρμοστες συνθήκες για σύγχρονο νοσοκομείο που συναντά κανείς εν
έτει 2022 στο Νοσοκομείο ΚΑΤ των Αθηνών;

2. Προτίθεσθε άμεσα να προβείτε σε ενέργειες προκήρυξης θέσεων μονίμου
προσωπικού για το Νοσοκομείο ΚΑΤ, αφού οι περιγραφείσες εικόνες μαρτυρούν και
είναι απόρροια της υποστελέχωσης και της έλλειψης προσωπικού στο Νοσοκομείο;
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3. Για ποιους λόγους έχετε απαξιώσει και εγκαταλείψει τη Δημόσια Υγεία και καθημερινά
έχουμε στα περισσότερα νοσοκομεία της χώρας παρόμοιες εικόνες σαν αυτές του
Νοσοκομείου ΚΑΤ;

4. Γιατί τα χρήματα των φόρων των Ελλήνων πολιτών δεν τους επιστρέφονται
ανταποδοτικά σε άρτιες υπηρεσίες Υγείας;

Οι ερωτώντες Βουλευτές
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